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AMSTERDAM - De toch al wankele positie van het bondsbestuur van de 
Koninklijke Nederlandse Roei Bond (KNRB) en algemeen directeur Christa 
Grootveld lijkt onhoudbaar te zijn geworden. Zowel het bestuur als de 
algemeen directeur wordt door een meerderheid van de Nederlandse 
toproeiers, coaches en bondsbureaumedewerkers incompetentie 
verweten en beschuldigd van het creëren van een onveilig werkklimaat. 
 
Dit blijkt uit vertrouwelijke stukken die in handen zijn van De Telegraaf. Veel 
medewerkers binnen alle afdelingen van de KNRB, zowel topsport als het 
bondskantoor, hebben uitgesproken dat ze weinig tot geen vertrouwen meer 
hebben in voornamelijk het bestuur en deels ook in de directie van de KNRB. 
 
De medewerkers voelen zich ’vogelvrij’ in de onveilige werksituatie die in hun 
ogen is ontstaan. De manier waarop met technisch directeur Hessel Evertse is 
gesold, ligt hier voor een groot deel aan ten grondslag. De rel bereikte een 
voorlopig dieptepunt toen het bestuur door de atleten en de coaches werd 
gesommeerd weg te blijven tijdens de Koninklijke Holland Beker. De vip-tent 
langs de waterkant was verboden terrein. Dat de bestuursleden begin juni niet 
welkom waren op hun eigen feestje en daadwerkelijk wegbleven voor de 
roeiklassieker, is veelzeggend over hun netelige positie. De roeiers zitten 
tijdens de olympische regatta van deze zomer eveneens niet op de 
aanwezigheid van de bobo’s te wachten. Dat er in Parijs een historische 
medailleregen wordt verwacht, maakt dit voor de KNRB des te pijnlijker. 
 
Dat het al geruime tijd niet botert tussen het bestuur van de KNRB enerzijds en 
de bondsmedewerkers en de sectie toproeien anderzijds is een publiek geheim. 
De flikkerende waakvlam veranderde echter in een steekvlam nadat er op 24 
mei bij alle medewerkers en leden van TeamNL een uitnodiging voor een 



bijeenkomst op het bondsbureau in hun mailbox plofte. Velen van hen voelden 
toen al nattigheid. 
 
Op de inmiddels beruchte ’soepjes-afspraak’ brak de pleuris uit toen 
bondsvoorzitter Seada van den Herik het woord nam en het vertrek van de 
eveneens aanwezige Hessel Evertse aankondigde. Dat de ’td’ niet vrijwillig 
opstapte, was voor alle aanwezigen klip en klaar. Dat zorgde voor een revolte 
onder de aanwezigen: het bestuur werd luidkeels opgeroepen om direct op te 
stappen. Naast de in hun ogen beschamende handelswijze rond Evertse werd 
ook de extreem slechte timing van de mededeling, twee maanden voor de start 
van het olympisch roeitoernooi, fel bekritiseerd. 
 
Technisch directeur Evertse werd in april 2022 door de roeibond op non-actief 
gesteld. Hem werd verweten een onveilige topsportcultuur te hebben 
gecreëerd rond TeamNL. De rechter maakte in een door Evertse aangespannen 
kort geding echter gehakt van de bond en het rapport van onderzoeksbureau 
Fijbes Consultancy en riep de KNRB na de grote nederlaag op om de banden 
met Evertse te normaliseren. 
 
Hoewel bondsvoorzitter Rutger Arisz wijselijk besloot om niet op te gaan voor 
een derde ambtstermijn, bleef bestuurslid ’toproeien’ Sjoerd Hamburger zitten 
waar hij tot op de dag van vandaag zit, dit tot onbegrip van roeiers en coaches. 
Intussen dreven het bondsbestuur enerzijds en Evertse anderzijds steeds 
verder uit elkaar, ook al had de rechter geëist dat het bestuur de broze band 
met de ’td’ juist had moeten aanhalen. 
Na de volledig mislukte soepjessessie, waar bondsvoorzitter Van den Herik 
dacht het vertrek van Evertse even tussen neus en lippen te melden maar niet 
had gerekend op het felle verzet vanuit de zaal, werden de messen geslepen. 
De in september 2023 opgerichte Personeelsvertegenwoordiging (PVT) stelde 
een voor het bondsbestuur en algemeen directeur Grootveld vernietigend stuk 
op. 
 
Zo wordt bondsvoorzitter Van den Herik en het bestuur rond het vertrek van 
Evertse verweten dat het zich heeft ingemengd met het personeelsbeleid van 
de KNRB, een verantwoordelijkheid die juist toebehoort aan de algemeen 
directeur. De PVT geeft aan dat Grootveld haar positie niet heeft gepakt ten 
aanzien van de medewerkers van de KNRB. Die voelen zich nu zoals gezegd 
vogelvrij. Het leidt tot veel onzekerheid bij de medewerkers. Uit het schrijven: 
’Straks ben ik de volgende’. 
 
En zo vliegen dezelfde beschuldigingen aan het adres van Evertse als een 
boemerang terug naar het bestuur en de algemeen directeur van de KNRB. Nu 



de inhoud van de e-mail van de PVT ook de eerste verenigingen heeft bereikt, 
zal de daverende roeirel op de eerstvolgende Algemene Ledevergadering van 
de KNRB in september aan de orde komen. Net als de verkwanselde ’tonnen’ 
die de ’affaire Evertse’ aan juridische kosten en een gouden handdruk heeft 
gekost. Alleen daarom al doet het bestuur en algemeen directeur Grootveld er 
verstandig aan om het peperdure olympische uitstapje naar Parijs te skippen. 


